

Prezenční listina je přílohou.

Začátek zasedání 19:08**1 Schválení programu zasedání**

Prezident Stanislav Jeřábek přivítal přítomné delegáty a seznamuje je s ním navrženým programem, který byl zaslán do konference parlamentu.

1. Schválení programu zasedání (vede: S. Jeřábek, typ: hlasování, čas: 5 min.)
2. Představení delegátů (vede S. Jeřábek, typ: informace, čas: 1 min.)
3. Info z klubů (vede: S. Jeřábek, typ: informace, čas: 15 min.)
4. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: diskuze, čas: 5 min.)
5. Info z Centrály (vede: S. Jeřábek, typ: informace, čas: 20 min.)
6. Schválení zápisů (vede: S. Jeřábek, typ: hlasování, čas: 5 min.)
7. Prezentace výročních zpráv klubů (vede: S. Jeřábek, typ: informace, čas: 10 min.)
8. Informace o činnosti Kontrolní komise SU ČVUT (vede: M. Kothera, typ: informace, čas: 20 min.)
9. Legislativa (vede: J. Kapoun, typ: informace, čas: 20 min.)
10. Schválení rozpočtu pro Novoroční bowling 2020 (vede: S. Jeřábek, typ: hlasování, čas: 5 min.)
11. Diskuse o finanční situaci a schválení výpůjčky Centrály z Rezervy (vede: S. Jeřábek, typ: hlasování, čas: 20 min.)
12. Ekonomická činnost Podolské Vánoce (vede: zástupce klubu Pod-O-Lee, typ: hlasování, čas: 10 min.)
13. Různé (vede: S. Jeřábek, typ: informace, čas: dle potřeby)
14. TTTTTTTTTT (vede: S. Jeřábek, typ: nespecifikováno, čas: dle potřeby)

S. Jeřábek: Čeká nás vyjádření ohledně bodu 12, který byl poslán po lhůtě.

L. Novotný: Omlouvám se, měli jsme to schválené, ale zapomněl jsem to poslat spolu s výroční zprávou. Bylo by fajn, kdyby se to probíralo a schválilo.

V. Huvarová: Co bys dělal, kdybychom ti to neschválili?

L. Novotný: Stane se to, že budeme mít ochotné členy klubu, kteří upečou perníčky na vlastní náklady a pak to klub zaplatí. Takhle to je nula od nuly pojde.

S. Jeřábek: Má někdo něco do diskuze? Preferuje někdo schválení programu s tímto bodem, nebo separé?

J. Rubáš: Separé.

J. Šebák: Nebude lepší ta první varianta, tedy usnesení rozepsat?

S. Jeřábek: Jediné, co jsem slyšel, bylo separé...

J. Šebák: Když se toto neschválí nadpoloviční většinou, pak se bude hlasovat jen o programu, který poslal Standa.

Usnesení 2019-12-01:

„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje program zasedání zasláný do konference parlamentu 11. 12. 2019 i se zařazením Ekonomické činnosti Podolské Vánoce přidaného po překládací lhůtě.“

OHP: 12; 12:0:0 → Usnesení přijato

2 Představení delegátů

A. Vik (Masařka): Já jsem za Masařku, teď jsem členem představenstva.

M. Andryšek (Klub Čajovna): Já jsem tu nový, mám konečně hlasovací právo. Jinak mě všichni znáte, jsem z Klubu Čajovna a tak dále.

A. Štys (AVC ČVUT): Ahoj, jsem z AVC ČVUT, asi mě nikdo moc nezná. Jsem nový předseda, to je asi celý.

M. Dendis (Klub Hlávková kolej): Ahoj, pro ty, co mě neznají, jsem Martin. Působím jako dosluhující předseda na Hlávkově koleji, 5 let působím jako síťový admin. Do parlamentu docházím tak nějak střídavě.

3 Informace z klubů

AVC ČVUT: Za prvé bych chtěl poděkovat všem, se kterými spolupracujeme, zejména Engineers Prague za streamy. Streamovali jsme klip z události „Chemie na ČVUT“, pokračujeme ve spolupráci s FIT ČVUT na Informatických večerech FIT, účastnili jsme se i jejich DOD. Spolupracujeme s FF UK na streamu a záznamu jejich debaty, která byla o dvojí sekularizaci Evropy, na které jsme i spolupracovali se společností Profishot. Pokračujeme ve vzdělávací činnosti se zájemci o členství, připravujeme vánoční večírek, který se možná nebude konat, protože většina našich členů je v zahraničí. Když se sejdeme, tak bude vánoční, jinak bude novoroční.

KLUB ČAJOVNA: V Čajovně nic nového. Proběhly Cestovatelské večery, na ochutnávku sáke jsme zjistili, že ekonomická činnost neplatí. Bylo tam špatné jméno přednášejícího.

S. Jeřábek: Podstatný je ceník.

M. Andryšek: Zítra bude vánoční večírek, klidně se zastavte.

BUBEN: Nebyl jsem na posledním zasedání, takže nevím, co zástupce říkal. U nás pořád platí, že jsme měli výskyt žloutenky a kvůli tomu máme zakázané akce. Z toho důvodu jsme nepořádali Halloween a nebudeme ani mít vánoční večírek. Uspořádali jsme alespoň výjezdní zasedání, na kterém nám většina aktivních členů onemocněla, žloutenkou ne (smích). Jinak se nám jakoby daří.

MASAŘKA: Nevím, co říkal můj zástupce naposled. Pořádali jsme nějaké párty, např. Halloween párty. Ta byla dost úspěšná, přišlo dost zahraničních lidí. Společně s MÚVS byla grill párty, nyní bude vánoční večírek a dokončili jsme přesun a rekonstrukci posilovny.

IAESTE: Za poslední měsíc byl job raising na stáže – řešíme stáže u českých firem, aby naši studenti mohli jet zase ven. Celkem se nám to daří, řešíme i účastníky na veletrh, do 17. 1. 2020 se mohou přihlašovat firmy. Řešíme neaktivní členy v klubu a přesun do

spolupracovníků nebo alumni. Příští týden bude Mikulášská, o když i 10 dní později, něco jako vánoční večírek. (smích) Jinak začínáme řešit Průvodce prváka, byli jsme zvaní Odborem PR a marketingu na PR poradou v lednu či únoru.

EFDRIVE: Vedení se chopilo nové představenstvo. Proběhl DOD, který byl úspěšný. Minulý týden proběhly volby do Akademického senátu, pro eFDrive dopadly úspěšně, jelikož ve studentské části se dostalo do senátu 5 členů klubu. Včera proběhla akce Perníčkování. Bylo mi nařízeno, že vám mám popřát krásné Vánoce a nový rok. Nechám kolovat perníčky. Zvu vás na Vánoční mejdlo, které bude příští úterý.

KLUB HLÁVKOVA KOLEJ: U nás proběhly řádné volby do představenstva, počítání hlasů probíhá, takže výsledky ještě nemáme, ale byli 4 kandidáti na 4 pozice. Probíhá u nás rekonstrukce stoupačky, která započala dnes, prý by se to mělo stihnout do konce roku, ale nejsem optimistický. Plánujeme nové vybavení do posilovny: drobnosti jako poličky, posilovací pásy a podobně.

Strhla se u nás diskuze ohledně švábů a štěnic. V krátkosti: Studenti se u nás shromáždili a přizvali si mě, že jsou nespokojení, že je kolej zamořená. Dohodli se, že zajdou za vedoucí koleje, které o tom ale nedali vědět. Vedoucí v ten den dorazila později kvůli dopravní zácpě, pro což neměl kromě mě nikdo pochopení, já jsem ale na ni počkal. Dezinsekce u nás byla v srpnu plošná, následně se měsíc a půl nic nedělo, pak se někdo ozval, že má štěnice, potom další za 3 týdny, potom za další 2 týdny, potom opět za další 2 týdny... Funkčnost toho postřiku je 6 týdnů, takže se dělal mnohem častěji, než by se měl dělat. I tak měli studenti pocit, že se nic neděje. Byl zaslán jistý mail, další den jsme šli všechno vysvětlovat panu řediteli na SÚZ ČVUT. Přizval jsem si hlavního aktéra, aby to měli od něj z první ruky, jak nic nedělají, že by měli vyházet nábytek a podobně. Pan ředitel přišel na kolej, kam se svolala schůzka se studenty a deratizační firmou, kde padlo, že jsou postřiky správně a že to dělá kvalifikovaná firma. Problém je vlastně v tom, že studenti mají na pokoji strašný svinčík. Nahlásilo se dalších 26 pokojů, že mají podezření na štěnice. Ze všech nahlášených se našli jen 3 pokoje, kde byly ty štěnice rovnou mrtvé. Nechaly se udělat kontrolní pásy a samozřejmě nikdy se nic nenašlo. Lidi z toho dělají zbytečnou paniku. Vidím problém v tom, že jsme o dezinsekcii chtěli řádně informovat, ale bylo mi řečeno, že o tom máme mlžít, aby se nezpůsobila panika. To způsobilo to, že si lidi vymýšlejí vlastní příběhy...

POD-O-LEE: V pondělí jsme schválili rozpočet na celý další rok. Bude se předělávat studovna – odhluční se a udělá se hezčí. Budou se konat Pod-o-Games, kde budou deskovky a VR. Doháníme resty, máme výroční zprávu a postupně to dáváme dohromady

KŘEŠŤANSKÝ KLUB: Byli jsme na Adventu v Kampusu, byla to moc dobrá akce. Dělalí jsme díkůvzdání, vznikly další skupinky na dalších kolejích – Podolí a Sinkuleho kolej. Členů je teď více, plánujeme vánoční akci. To je tak asi vše.

BION: Můžu pozvat zítra na vánoční večírek. Možná by tu mohlo padnout, že probíhá sbírka hraček – na různých místech jsou sběrné koše, poslední možnost je na vánočním charitativním utkání Engineers. Dnes proběhlo oficiální předávání nějakých základních dáreků v DRS Zvonek.

SILICON HILL: Na Strahově proběhlo výjezdko, děkuji Sincoolce, že nám půjčila pípu, což se stalo takovou tradicí. Máme nový rozpočet už od minulého týdne, největší novinkou je rozhodnutí nakoupit 5000 znovupoužitelných kelímků Nick Nack na SHOW, tak očekávejte, že na začátku příštího roku přijdu s ekonomickou činností. Účastnili jsme se DOD na FITu. Proběhly volby, ty byly bez stížností, takže jsou platné. Proběhlo rozsvícení SHtromku,

MikulášSH a zítra se těšíme na večírek.

ORLÍK: Proběhly volby a první zasedání představenstva. Máme rozdělené role, byl zvolen předseda, opět já. Plánujeme pokračovat v projektech – nová Wi-Fi, výměna switchů. Máme nové ajťáky, seznamují se se sítí. Budeme plánovat vánoční večírek.

SINCOOLKA: My jsme udělali dvě akce, tedy vlastně čtyři akce. První akce byly vlastně tři akce, to vlastně byly Strongman Games, udělali jsme k tomu Pub kvíz a Deskovky. Potom jsme udělali Beerpong. Dostaneme novou místnost od vedoucí koleje. Zatím máme dva nápady, pohráváme si s tím, jestli to bude hudebna nebo modelovna. Jinak řešíme nový jednací řád.

S. Jeřábek: Technicky dvě poznámky. Až se bude vědět o Předsedovi, pošlete mi potřebná data. Ondro, prosím, příště se podepiš jinak než KK SU, evokuje to Kontrolní komisi.

J. Rubáš: Když nebudete na zasedání, tak si přečtete aspoň zápisy. Standa je posílá, máme ten luxus, že zápisy jsou včas.

4 Informace z Akademického senátu ČVUT

J. Šebák: Díky za slovo. Jak víte, poslední zasedání byla bomba. (smích) Místo Fakulty strojní jsme se stěhovali na Fakultu dopravní na Konvikt. Obsah byl taky zajímavý. Došlo ke změnám studijního zkušebního řádu. Upřesňovaly se termíny, extra změny tam nebyly. Větší změny byly v doktorském studiu. Diskutovali se podmínky přijetí do celoškolních studijních programů vyučovaných na MÚVS. Zajímavým bodem byla změna ceníku kolejného. Změna prošla, já jsem si dovilil vystoupit s příspěvkem „odbor ubytovacích služeb vs. odbor stravovacích služeb“. Jde o to, že ubytování je v plusu, gastro je na nule nebo v minusu. Jsou to vlastně jen provozní náklady těchto odborů. Bylo zmíněno, že tento stav je třeba zlepšit. V pondělí se sešla komise FSP, kde jsme rozdělili 1,5 milionu Kč na projekty. Projektů bylo více než minule. Volby do AS ČVUT: je odvoleno na všech obvodech s výjimkou FEL. Nezbyvá mi nic jiného než vás pozvat na příští jednání senátu, které proběhne ve středu na Masarykově koleji od 13:30. Bude volen studentský zástupce do studentské skupiny pro rozvoj kampusu Dejvice. Tento nápad vzešel od IPR. Předpokládá se, že to bude Marek Wagner. Ve zprávě o vnitřním hodnocení kvality na ČVUT padla zmínka o SU. Cituji: „Největší studentskou organizací na ČVUT je Studentská unie ČVUT, která je zároveň největší studentskou organizací v České republice. Umožňuje všem realizovat své sny, pořádat akce, bavit se, cestovat, tvořit, odpočívat, vzdělávat se, sportovat a dělat spoustu dalších věcí. Má pestrou škálu klubů a velkou nabídkou nejrůznějších aktivit. Zároveň je to nezávislá organizace s vlastním řízením, strukturou, pravidly a posláním.“

R. Štolfa: Při změně ceníku kolejného – projednávala se i Bubeneč?

J. Šebák: Schválil se plošně, Bubeneč se nijak neřešil.

S. Jeřábek: V předloženém materiálu, pokud se nemýlím, tak tam byla zapracovaná dohoda, že Bubeneč se nezdražuje. Na zasedání se o tom nemluvílo.

T. Gura: Dan Schmidt (hospodář bloku 7) to zveřejňuje na Facebooku, prý dostal pokyn.

5 Informace z Centrály

S. Jeřábek: Prvně k FSP, zadařilo se našim projektům lépe než loni. Je to proto, že ta celková

částka byla navýšena z 1 000 000 Kč na 1 500 000 Kč. Vysoutěžené částky se zvýšily na projekty: Soubor fakult, Ahoj Techniko!, Studentský ples ČVUT, Index studenta ČVUT. Proběhl vánoční večírek, kde dost z vás bylo. Doufám, že jste si ho užili. Pokud máte nějaké připomínky, sem s nimi. Až na detaily jsme spokojeni.

R. Volf: Byl pěkný.

S. Jeřábek: To jsem rád. Pokud máte nějaký anonymní feedback, hodte ho klidně do schránky podatelny SU.

J. Rubáš: Jsem rád, že se zvýšila aktivita členů RSS, 4/8 mi odpověděli na e-mail, což beru jako osobní vítězství.

P. Valach: Povedlo se zorganizovat schůzku „IT technické platformy“, což je spolek vedoucích adminů jednotlivých kolejí. Snažíme se vyměnit si problémy, kontakty a tak dále. Sejdeme se možná v neděli a pak se budeme scházet čtvrtletně. Záleží, co budeme řešit, ale je to dobrý start. Proběhne poslední schůzka GDPR, v pátek 13. 12. 18:00 na B7 na Strahově. Podepsala se smlouva s poskytovatelem platební brány, v pilotním provozu máme schválený Silicon Hill, Sincoolku a Masařku. Bude třeba drobně upravit webové stránky, jinak to neznámá žádná výrazná závazky.

M. Dendis: K platební bráně: jak je to s platbami v cizí měně?

P. Valach: Ty se konvertují podle kurzu karetních asociací.

M. Dendis: Účtuje se to jim, nebo nám?

P. Valach: Jim. Není třeba se o to bát, nám přijde 800 Kč. Jediné, co je třeba říct, je jednorázový poplatek 11 000 Kč za povolení plateb mimo evropský prostor. Jestli to o bude zájem, tak to uděláme.

J. Rubáš: (*vrací se zpět k řešení navyšování kolejného*) Najel jsem do Sharepointu, bylo to splněno zčásti. Studentům navýšeno nebylo, samoplátcům a zaměstnancům ano.

P. Valach: Pokud byste se chtěli zapojit, implementovat do systému to není složité, stačí ověřit bankovní účet a upravit stránky a IS klubů. Takže se mi klidně ozvěte.

S. Jeřábek: Teď mi vlastně došlo, že za Sincoolku je tu Jirka a že se nepředstavil.

J. Kapoun: Čau, já jsem Jirka. Jsem zástupce delegáta klubu Sincoolka. To je všechno.

6 Schválení zápisů

S. Jeřábek: Vzhledem k tomu, že do zápisu z minulého zasedání jsem zasahoval hodně (i když šlo jen o stylistiku), tak jestli mě nepřesvědčíte, že chcete mít za sebou čistý stůl na konci roku, jsem pro, aby se to schvalovalo na lednovém zasedání.

Probíhá ukazování zápisů.

S. Jeřábek: Chceme prohlížet a schvalovat listopadový? Má tady na to někdo názor?

R. Štolfa: Nemusíme.

S. Jeřábek: Kdo z vás si to prošel? Obsahově nedošlo ke změně.

Mj. z důvodu nepřítomnosti A. Příhody (kvůli návrhu v posledním zápisu) se hlasování

odkládá na lednové zasedání.

Řešíme technické problémy. Přecházíme na zářijový zápis.

S. Jeřábek upravuje drobné stylistické chyby (doplnění písmenek, mezer), drobné formulace ve vyjádření J. Šebáka, upřesnění, úpravy překlepů. Řešíme komentář J. Šebáka, který si myslí, že danou větu o “myšlence, která je fajn”, neřekl.

Usnesení 2019-12-02:

„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje zápis ze zasedání 30. 9. 2019 poslaný do konference parlamentu SU ČVUT 9. 12. 2019 po zpracování připomínek.“

OHP: 13; 13:0:0 → Usnesení přijato

7 **Prezentace výročních zpráv klubů**

S. Jeřábek: Máme tři výroční zprávy: Masařku, Hlávkovu kolej a Pod-O-Lee.

A. Vlk: Obecně se potýkáme s malým množstvím aktivních členů. Máme moc cizinců a je těžké získat někoho, kdo u nás bydlí nastálo. Jinak se v roce 2018 investovalo do zlepšení Wi-Fi, které je poměrně dobré, plánujeme další zlepšení, ale téměř všude to funguje. Začali jsme rekonstrukci a přesun posilovny. Díky dobrým vztahům s vedením koleje jsme mohli posilovnu přesunout do lepších prostor s vlastním sociálním zařízením, místnost je také odhlučněna. Reálně přesun začal letos. Zakoupili jsme plotter pro tisk materiálů do školy, aktivní členové mohou tisknout materiály pro propagaci aktivit klubu. V souvislosti s dobrými vztahy se nám povedlo získat sklady a místnost pro individuální studovnu. Byly i společenské akce: Velikonoční párty, Vykolejení, Nakolejení a Silvestr. Zavedli jsme také Halloween párty, byla úspěšná, účastnilo se jí 150-200 lidí, většina v kostýmech. Na konci roku nám odešli admini a měli jsme problémy se sítí – odešli a nedali nám k ní přístupy. Je to již nyní vyřešené.

S. Jeřábek: S tou sítí je to vyřešené kompletně?

A. Vlk: Kompletně ne.

P. Valach: Některé věci se ještě řeší. Jsme domluveni s Bubnem, že se domluvíme a přijdeme vám pomoci.

L. Novotný: Za Pod-O-Lee máme stejný problém s aktivními členy. Máme velký rozpočet, hodně se peníze cpou do Gymu, bývalý předseda rozjel několik projektů, které ale nebyly dokončeny. Měli jsme extrémně dramatické volby do vedení posilovny, doufám, že se to nebude opakovat. Klasicky jsme měli hodně akcí jako Mezi Bloky, blokové poznávačky, Podolské Vánoce. Deskovky fungují, salsa se tady tancuje, filmový klub funguje, každá část má svého správce, naštěstí to funguje a my v představenstvu to nemusíme řešit.

M. Dendis: V roce 2018 jsme měli kolem 200 členů, aktivních asi 8-10. Co se projektů týče, tak proběhl konečně nábor na správce sítě, bohužel nikdo neměl zkušenosti, spíš to byl zájem o výpomoc. Proto se koupil hardware pro zkoušení a rozbíjení. Dopadlo to nedobře, vyprdlí se na to. Proběhla seznamovací grillpárty v září, pak byl vánoční večírek. Řešené problémy: od roku 2017 jsme chtěli vybavit posilovnu, ale přišli do toho nové smlouvy, takže jsme měli stop

stav. Nic nového se u nás nedělo.

S. Jeřábek: Neodprezentovalo se ESC, SPELEO FBMI a Retroherna. Retroherna výroční zprávu řeší a měli se tu stavit, což se nestalo. My jsme schopni připravit výroční zprávu za rok 2018 a na lednovém zasedání bude předložena. Další věc, která s tím souvisí, je hlášení o stavu klubu, kdy my stále postrádáme hlášení od klubů Křesťanský klub, Galibi, ESC. Víte v Křesťanském klubu, že existuje tento prohrěšek? Ty jsi předseda?

O. Piksa: Nejsem předseda, ale jsem v představenstvu.

S. Jeřábek: Jak dlouho?

O. Piksa: Od posledních voleb. (smích)

S. Jeřábek: Víš, že něco takového existuje? Mělo se to odevzdávat do července.

O. Piksa: Byli jsme rozlítaní, teď řešíme podpisy, co nejdříve to zkusíme odevzdat.

S. Jeřábek: Kdyby bylo cokoliv nejasného, stačí nás zkontaktovat, rádi vám pomůžeme. Jak jste na tom, Alexi, s hlášením za Orlík?

O. Surnin: To jsem prezentoval.

S. Jeřábek: To byla výroční zpráva. Odevzdávali jste hlášení kompletní, nebo členské?

O. Surnin: Nevím.

S. Jeřábek: Prověřím a ozvu se.

8 Informace o činnosti Kontrolní komise SU ČVUT

S. Jeřábek předává slovo M. Kotherovi.

M. Kothera: Děkuji uctivě. Vy, co jste byli na večírku, jste si mohli všimnout fotky. (Na projektoru je promítána fotografie členů Kontrolní komise s textem „Máte zápisy? A mohli bychom je vidět?“). Jsme teď kompletní, takže nás zajímá, jak jste na tom se zveřejňováním některých věcí, které máte zveřejňovat, třeba usnesení. Usnesení jsou účinná po zveřejnění. My jsme si prohlédli webové stránky klubů, pokud tedy nějaké existovaly. Ty kluby, které měly nedostatky, jsme kontaktovali. Někteří nezveřejňují od roku 2016. Šeptem se ozvalo „2014“. My vás nechceme buzerovat, ale když to nemáme, tak nemůžeme kontrolovat, jestli podle usnesení jednáte. Musíme udělat startovací čáru a pak se do vás pustíme. Naplánovali jsme si pořadí jednotlivých klubů, budeme vás navštěvovat a budeme koukat jak vám to jde.

T. Gura: Začínáme Masařkou a Orlíkem. Chcete to celé?

Hromadný souhlas.

T. Gura: První vlna bude Masařka a Orlík. Druhá vlna BION, Pod-O-Lee, Hlávkova kolej, BUBEN, BEST Prague. S Pod-O-Lee komunikujeme zvlášť, tam to možná bude na konci. Další budou ESC, Křesťanský klub, Klub Čajovna, STOH a Galibi. Další vlna bude Silicon Hill, Sincoolka a eFDrive, poslední budou FIT++ a +/-FEL. Časově budeme oslovovat v tomto pořadí kluby a budeme ty termíny domlouvat tak, aby to vyhovovalo všem.

M. Kothera: Může se stát, že to za ty dva roky taky nestihneme.

S. Jeřábek: Na městském soudu je, aby vaše jména a data narození probublala do veřejného spolkového rejstříku. Hned jak mi to přijde, vzdám se práva na odvolání.

M. Kothera: Pokud budete mít podnět na prošetření, my se mu budeme věnovat, nebojte se na nás obrátit.

J. Rubáš: Bonzáci! (smích)

M. Kothera: Někdo už toho využil. Dostali jsme nějaké tipy a podobně. Kluby, co nemají funkční webové stránky, možná je na zvážení, jestli nevyužít Wiki SU či web SU, když nejsou kluby schopni udržovat web. Tak aby se o to případně staral někdo jiný.

9 *Legislativa*

J. Kapoun: My teď řešíme nový jednací řád klubu a máme ho hotový, ale narazili jsme na problém. Problém je teda i ve starém, po krátké rešerši jsme zjistili, že nejsme jediní. My máme klauzuli, že předseda může svolat mimořádné Zasedání, kde je hlasování o usnesení provedeno formou ankety na webové stránce SIN, v níž mohou hlasovat pouze členové Představenstva. Je to věc, kterou používáme aktivně, resp. párkrát do roka ji použijeme. Když jsme řešili nákup switchů, tak jsme měli omezený čas, navíc to bylo v létě, kdy nikdo nebyl moc na koleji. Jde o to, že se toto občas hodí, takže to dávat pryč nechceme, ale je tam problém. Tomu stylu hlasování se říká per rollam (nehlasuje se na místě, ale za pomoci technického prostředku). Slovně: pokud to chce orgán právnické osoby používat, tak musí připustit zakladatelské právní jednání, čímž jsou u nás velké stanovy SU. Takže my to děláme, ale dělat to nemůžeme. Proto jsem to chtěl přednést a pobavit se o tom.

J. Rubáš: Nad čím se chceš bavit? Kluby to chtějí používat, my to chceme používat, tak při další změně stanov to zapracujeme.

M. Kothera: Rozmohl se nám tady takový nešvar... Já jsem si za poslední rok všimnul jednoho předpisu, který měl vzniknout a neprošel a o tomto bodu, který neprošel legislativní skupinkou. Zkuste legislativní skupinku používat.

S. Jeřábek: Dnes se tam přihlásil člověk.

M. Kothera: Omylem, ne? (smích) Někdy v květnu nebo červnu byly schvalovány 2 IP. Nechci to říct blbě, ale ten PAR s tím není třeba otravovat. Je lepší s tím přijít a mít to probrané.

J. Kapoun: Neposlal jsem to tam, chtěl jsem to poslat následně. Chtěl jsem to přednést do pléna, které to bude schvalovat. Legislativní skupinku chápu jako pracovní orgán, parlament je rozhodující orgán.

M. Schiller: Co zakazuje tento bod?

J. Kapoun: Musím to najít, nevím přesně, kolikátý bod to je.

J. Kapoun: Je to § 158 Občanského zákoníku. Můžeme se bavit, jak je to myšlené a jak si to vykládat... ale by default to asi připuštěné není.

M. Schiller: Klub není orgánem SU...

J. Kapoun: Představenstvo je orgánem klubu.

M. Schiller: Hlasování představenstva klubů si může upravit interní klub vlastním předpisem ve vlastních stanovách.

J. Šebák: Čl. 14 našich stanov na to není připraven, například u bodu 6 (přítomnost členů), dále bod 7 a). Tato možnost je vhodná, třeba zákon o vysokých školách umožňuje AS hlasovat per rollam, ale některá usnesení z toho vyjímá.

J. Kapoun: U nás se nesmí přijímat usnesení o změně IP, vyhlášení voleb a zrušení klubu.

S. Jeřábek: Můžeme si to do stanov dát, jak říkal Michal, ideově doufám, že se nestane to, že se hlasování per rollam bude zneužívat a lidi se nebudou scházet. Co se týče legislativní skupinky, mé plány byly že se legislativní skupinky chopí... na jména jsem hloupý, nějaký student právnické fakulty... Nějak jsme se domlouvali, schůzky padly, zkusím mu ještě napsat. Legislativní skupinku případně zkusím rozhybat pod svým vedením. Chci ji společně s financemi, odvody a podobně pořádně probrat.

J. Kapoun: K zneužívání: u nás už platí čtvrtým rokem, ten náš předpis, a nemyslím si, že by se zneužíval.

S. Jeřábek: Zatím se toho neobávám, ale dovedu si představit zájmové kluby, pro které by bylo zajímavé odhlasovat si něco elektronicky místo setkání se.

T. Gura: Když došlo k elektronickému odhlasování, muselo se na dalším představenstvu o bodu znovu hlasovat.

S. Jeřábek: Jak to bylo s jednorázovými věcmi?

T. Gura: Neřešili jsme moc věcí, které by byly sporné.

J. Rubáš: Neschvaluješ znova, jen oznamuješ výsledek a můžeš ho rozporovat.

J. Kapoun: Lidi v klubech jsou rozumní dospělí lidé a pokud se nechtějí scházet, tak co nám je po tom.

T. Gura: Buď to chceš, nebo to chceš jen pro ulehčení práce.

S. Jeřábek: Komunita musí fungovat, nerozbihal bych tu úvahu „kdyby na třetí“.

J. Kapoun: Chtěl jsem tu probrat ideový rozměr, ne právnícký. V tomhle můžeme kluby nechat být. Jestli se nechtějí scházet, tak co nám je po tom. To je jejich interní způsob fungování. Když tak chtějí fungovat, je to jejich věc.

S. Jeřábek: Rád bych viděl řešení podobně jako je ve stanovách: pokud předpisová základna klubu nestanoví více či méně, je tam dána horní či dolní hranice, ale tato hranice je závazná (kluby si ji nemohou změnit).

J. Kapoun: Na odvody, na které jsem se chtěl zeptat, jsi mi vlastně už odpověděl. Jak to vlastně vypadá s předpisem o odvodech?

S. Jeřábek: Probereme v legislativní skupince s přizváním daných předsedů a poté bude předložen parlamentu.

10 Schválení rozpočtu pro Novoroční bowling 2020

S. Jeřábek: Nepředkládám ke schválení rozpočet, protože v pondělí dopoledne proběhlo zasedání komise FSP a od pondělka víme přidělené částky. Máme mnohem lepší podmínky naplánovat rozpočet lépe. Nicméně bych nerad ohrozil tradiční akci, kterou Novoroční bowling je. Proběhne pravděpodobně před prvním zasedáním parlamentu či těsně po něm, proto bych rád nechal schválit výdajovou kapitolu toho rozpočtu, což je právě Novoroční bowling. Ta částka je 5 000 Kč. Letošní bowling nás stal 3 700 Kč a nějaké drobné. Jsou k tomu dotazy? Nebo vůbec výhrady k tomuto postupu? Nepamatuji si, že by takto byla schvalovaná jen část rozpočtu, ale nemyslím si, že by to tak být nemohlo.

Usnesení 2019-12-03:

„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje čerpání prostředků Centrály v maximální výši 5000 Kč na Novoroční bowling 2020. Tato alokace bude součástí předkládaného rozpočtu Centrály pro rok 2020.“

OHP: 13; 13:0:0 → **Usnesení přijato**

J. Šebák: Předtím bývalo zvykem, že dříve když se vyhlašovaly termíny v zimním semestru, tak se vyhlašoval i lednový.

S. Jeřábek: Bylo to zvykem?

J. Šebák: Jo.

S. Jeřábek: Je tam napsáno pololetí?

J. Rubáš: Ano. Nikoliv semestr.

S. Jeřábek: Včera jsem mluvil s rektorem ohledně lednového zasedání s jeho účastí. Souhlasil a nyní je to o domluvě termínu. Předpokládám, že by to mohlo dopadnout na sobotu 11. 1. 2020 a proto bych parlament udělal čtvrtek 9. či pátek 10.? Slyšel bych rád vaši zpětnou vazbu. Komu by se zamlouval čtvrtek? *Nikdo.* V pátek? *Dva lidé.* Ostatním je to jedno?

J. Šebák: Kdo netuší? *Šest lidí.*

S. Jeřábek: Netušíte, protože jste vázáni na termíny zkoušek či něco jiného?

J. Rubáš: Stando, máš čas 17. ledna, nebo spíše 16. ledna? Takhle z hlavy...

S. Jeřábek: Pochopil jsem. Je mi to jedno, udělám si čas kdykoliv, když to bude potřebné. Preferoval bych pátek, kdybych měl akci v sobotu ráno.

R. Štolfa: Parlamenty by se neměly dělat v pátek...

R. Volf: Zvlášť když se někdo v pátek večer vožere.

M. Kurka: Známe se...

J. Šebák: Musí to být vyhlášeno 14 dní dopředu a bude se konat schůzka volitelů. Což nejsou vždy delegáti.

S. Jeřábek: Mohou dostat zmocnění.

J. Šebák: Mělo by to být co nejdříve.

S. Jeřábek: Mám v plánu do konce týdne termíny poslat.

11 Diskuse o finanční situaci a schválení výpůjčky Centrály z Rezervy

S. Jeřábek: Začnu finanční situací – letošní rozpočet Centrály se na tom má tak, že všechny rozpočtové kapitoly byly dodrženy s výjimkou ztráty na akci Ahoj Techniko! ve výši cca 80 000 Kč. Ta nebyla způsobena vynaložením větších než rozpočtovaných výdajů, ale očekávané příjmy byly vyšší, než byla skutečnost. Vítejte na ČVUT má ztrátu cca 50 000 Kč a Strahov OpenAir cca 30 000 Kč. To se negativně projevilo na účtu Centrály, ale není to jediný a hlavní vliv. Tohle se z velké části podaří eliminovat, máme přislíbenou podporu Rektorátu ve výši 50 000 Kč z neúčelové rezervy rektora. Co se rozpočtových položek týče, všechny byly dodrženy. Jednotlivé částky v kapitolách se pohybují do 2000 Kč. Co se týče Fondu prezidenta, kde si můžete představit ledasco, ale bylo to vyčerpáno: zbývá 113 Kč. Nejvyšší položka jsou placky a otvíráky – podpora poddimenzovaného rozpočtu PR, následuje 10 000 Kč na workshop s dr. Vaškem na jednání s partnery, 9 000 Kč OSA Strahov OpenAir 2018. Dále větší částka je 5 616 Kč občerstvení na červnový Parlament na Strahově, 4 600 Kč jsou věnce na 17. listopad, 2 799 Kč jsme utratili za vývojářský účet App Store, který je pro Index i pro další projekty, 2 125 Kč je rozdíl cen mikin a toho, co se vybralo od lidí, 1 620 Kč je TV poplatek, 1 490 Kč je překlad nového registračního formuláře do AJ, zbylé částky jsou do 1 000 Kč s tím, že naprostá většina z nich jsou platby za domény. Jsou k tomu dotazy?

V. Huvarová: Je toto veřejně dohledatelné, nebo si to uzurpujete v Centrále? Že to není dohledatelné a člen SU si to nemůže dohledat.

S. Jeřábek: Nelíbí se mi to slovo „uzurpujete“, ale b) je pravda.

V. Huvarová: Stydíte se za to, za co utrácíte?

S. Jeřábek: Jedu v zajetých kolejích, nesnažím se dělat změny. Je otázka, jestli by to nemělo být veřejné, nedokážu domyslet všechny případy, že mít to veřejně by se nemuselo vyplatit.

J. Rubáš: Pro členy.

V. Huvarová: Pro členy SU.

S. Jeřábek: Pro členy SU by to neměl být problém.

J. Rubáš: Vracíme se k debatě, která proběhla na předpředminulém parlamentu. Řešily se různé metody, jako transparentní účet a tak, nevracel bych se k tomu.

J. Šebák: Veřejně bych to úplně nedával, třeba u Strahov OpenAir může být ve smlouvě klauzule, která zakazuje zveřejňování odměny vystupování kapel, dále tu máme mzdu sekretářky a podobně.

P. Valach: Nejsme veřejná společnost.

J. Šebák: Nejsme. Otázka je, v jakém rozsahu to zveřejňovat členům. Mzdu neplatíme jen sekretářce, ale máme i nějaké dohodáře, kteří by toto mohli brát jako osobní údaj. Nějakým způsobem to ztransparentnit je k diskusi.

S. Jeřábek: Je třeba najít i technické řešení, které budeme chtít. To není úplně nejsnazší.

J. Šebák: (sarkasticky) Třeba Sharepoint.

P. Valach: Jeden transparentní účet máme, to je Rezerva. To je tak transparentní, že vám ho tady hned ukážu.

J. Šebák: Já se chci ještě zeptat, očekáváme nějaké výnosy z Hokejové bitvy?

S. Jeřábek: Obdrželi jsme cca 40 000 Kč provize.

J. Šebák: Předpokládá se, že by tato částka mohla pokrýt ztrátu Vítejte na ČVUT a Strahov OpenAir?

S. Jeřábek: Ztráta je 80 000 Kč bez daně, těch 40 000 Kč z Hokejové bitvy je s daní a 50 000 Kč z Rektorátu bude formou daru, takže je budeme danit 19% sazbou jako příjem. Jinak roční hospodaření bude zhruba 0 od 0 pojde. Mohl bych se podívat na zůstatek k 1. 1. 2019, pokud máte zájem a dáte mi chvilku. *S. Jeřábek hledá údaje v internetovém bankovníctví.* Pokračuji dále. Zatím mi to tady naskočilo. Vidím jen leden a ne kolikátého. Ach jo. K 1. 1. 2019 byl zůstatek necelých 128 000 Kč. S tím, že současný zůstatek je 61 000 Kč, máme 86 000 Kč pohledávek, 188 000 Kč závazků. Ten rozdíl, který vám nevychází, je tím, že 1. 1. Centrále chyběly provozní náklady za 2. pololetí 2018, zhruba 250 000 Kč. Nyní jsme provozními náklady v součtu na 735 000 Kč, zhruba. Do toho nám chybí prosincová mzda sekretářky a listopadové i prosincové platby za účetnictví a DPH, prosincová platba za právní služby.

J. Šebák: Co se nafouklo v provozních nákladech?

S. Jeřábek: Nafoukly se mzdy, to je ta položka, kde než něco řeknu, tak si to musím trochu promyslet.

J. Šebák: Tak řekni procentuální nárůst.

S. Jeřábek: Když tam nemám procentuální nárůst z prosince... 15–20 procent na tomto. Účetnictví za 4 měsíce, co mám, je ten rozdíl 70%. Na DPH je to v procentech hrozně moc, protože DPH za loňské období bylo ani ne 7 500 Kč.

V. Huvarová: Čím to je?

S. Jeřábek: Mlivův je víc. Jsou to o něco plnější koleje, účetnictví platíme od položek. Mzdy jsou přirozeným nárůstem, s výjimkou sekretářek to narostlo.

V. Huvarová: Účetnictví narostlo o 70 procent, to není jen více studentů...

S. Jeřábek: Narostl srpen a červenec, probíhalo zde zaČVUTění, což bylo cca 500 účastníků.

V. Huvarová: Počítal s tím rozpočet zaČVUTění? Tvrdíš, že to je primárně akcemi v létě...

S. Jeřábek: Teď je to víc věcí dohromady. Co se týče provozních nákladů vygenerovaných za zaČVUTění, neměl jsem v plánu přímo i ty náklady za účetnictví, to se těžko z toho dostává a není to tak velká částka, relativně, přímo za to účetnictví,

V. Huvarová: Před chvílí říkáš 70 procent a teď říkáš, že to relativní.

S. Jeřábek: Účetnictví je v sumě do října 170 000 Kč. Loni za sledované období 116 000 Kč. Není to 70 procent, je to nějakých 50 procent, ten rozdíl, když sečteš účetnictví za červen a srpen, tak loni bylo 26 000 Kč, letos 60 000 Kč, což nemůže být jenom ze zaČVUTění.

V. Huvarová: Tak z čeho jiného?

S. Jeřábek: Nákupy v klubech, třeba. Když se na to podíváme přesně, 500 účastníků, každý dvě platby, takže nějak 1000 plateb.

J. Šebák: Jedna položka je 10 Kč bez DPH.

S. Jeřábek: Je to do 15 000 Kč. Téměř všechno se na zaČVUTění platilo neplátcům DPH, vybíraly se příspěvky s daní. Taky k tomu odpovídající neuznatelné náklady, ty paní účetní

vypočítává do koruny, jak jsem říkal, budou odečteny z provozních nákladů. Budou uhrazeny z hospodářského výsledku za ČVUTění. Vnímáš mě, Verčo?

V. Huvarová: Vnímám, jen mě nezajímají detaily, já se ptám – ten nárůst, tak čím to je?

S. Jeřábek: Zrovna to, že se platí neplátcům, má velký vliv na DPH. Zhruba 150 000 Kč očekávám, že bude odečteno.

T. Gura: Nechci zasahovat do částek, ale víte o tom, že tohle je cyklický problém? Já si procházel zápisy a našel jsem zápis z 11. 12. 2017, kdy prezident Jozef Šebák řešil ten samý problém a žádal o samou částku. 100 000 Kč pro vyrovnání cashflow.

S. Jeřábek: Víím to a na začátku roku to chci řešit koncepčně.

A. Deleut: A počítá se s tím do nového rozpočtu?

S. Jeřábek: Máme rozpočet oddělený od provozních nákladů. Jedna věc je rozpočet Centrály a druhá věc je cashflow centrálního účtu. Ono to spolu příliš nesouvisí.

A. Deleut: Asi když se to opakuje dva roky, mělo by se to začít řešit.

S. Jeřábek: Proto to chci řešit koncepčně.

J. Kapoun: Ta půjčka od Masařky nebyla kvůli špatnému cashflow?

S. Jeřábek: Do té doby provozní náklady neexistovaly a došlo ke změně systému (nejednou se platily pololetně zpátky) a proto se vzala ta půjčka. Jak provozní náklady rostou, tak najednou na ten půlrok nestačí.

J. Kapoun: Takže se dostáváme k jádru problému.

S. Jeřábek: Co se rozpočtu týče a co jsem opomenul, byl schválen rozpočet s příjmy 525 000 Kč, skutečné příjmy byly po odečtení splátky MK 513 919 Kč. Tady reálně účet Centrály poklesl o 11 000 Kč. V současnosti bych se rád dostal na půl milion, maximálně 510 000 Kč, na další rok. Už teď se bojím, až se začne opravdu rekonstruovat Bubeneč.

M. Kurka: Toho se nedočkáme. (smích)

S. Jeřábek: Vzhledem k tomu všemu, co jsem řekl, tak co se zůstatků, pohledávek a závazků týče, tak žádám parlament o něco podobného co udělal Jožo v prosinci 2017, tedy o vratnou výpůjčku na účet Centrály z účtu Rezervy ve výši 150 000 Kč se splatností na konci února. To dodržím, když dostanu včas hlášení o stavu klubu a dostanu včas provozní náklady.

J. Kapoun: Dostaneš včas hlášení o stavu klubu?

S. Jeřábek: Křišťálovou kouli nemám. Na výši členských příspěvků jsem schopen se zeptat účetní, to by mi mělo stačit na určení provozních nákladů.

J. Šebák: Jdeme schvalovat, máme problém s cash flow, musíme platit závazky. Ale to, co tu říkám potřeju v průběhu parlamentu, pojďme to řešit koncepčně. Nastínit řešení do legislativní skupinky...

M. Kothera: Lidi, neblbněte. (smích)

J. Šebák: ... a už bych to nebral tím způsobem, že budeme kluby prosit, ale pojďme si zavést deadliney a procesy. Kdo z vás nechá připojeného člena k internetu po tom, co nezaplatí členský příspěvek? Když je nějaký deadline a vy ty prachy potřebujete, tak to dodržíte.

J. Rubáš: Nemyslím si, že by ta cesta neměla být perzekucemi, stejně jako jsi jmenoval

kolejní kluby, tak by s tím měla počítat Centrála (ve smyslu, že kolejním klubům to chodí ve dvou vlnách). To je ten problém. Ne, že někdo zaplatí později.

J. Šebák: Kdy se to použilo? V roce 2015 třeba...

J. Rubáš: To je dlouho.

J. Šebák: Klub se pozastaví a ty odvody se pošlou... a tohle by se nemělo aplikovat vždy.

J. Rubáš: Kdy se stalo, že by odvody nebyly poslané 1,5 roku?

J. Šebák: Ty dvě vlny máme definované, akorát je nemůžeme používat.

J. Rubáš: Pojdme se pohádat na legislativní skupince.

S. Jeřábek: Já letos budu důslednější, já s tebou v reakci na Rubyho souhlasím, ale nedokážu si představit bez radikálnějšího omezení něčeho, s půlmilionovým rozpočtem vytvořit si polštář o sta tisících. Další věc, jestli věci, které mám ve fondu, tak jestli si myslíte, jestli by neměly být v provozních nákladech. Ale to nechme na schůzku. Jožo, nechci zabíhat do detailů, ale napadají mě 3 způsoby, jak situaci vyřešit. Asi to nejhorší: podle dat se domluvit s kluby, že teďka zaplatíte nějakou částku, druhý způsob zálohová platba provozních nákladů, třetí způsob dohodnout se na výši a z té rezervy to přesunout trvale. Pak se liší názory, kde a jak by to mělo být evidováno. Pokud vás napadá čtvrtá cesta, ve dvou větách ji řekněte teď.

J. Kapoun: Když hlášení o stavu klubu je nástroj pro rozúčtování provozních nákladů, proč se v rámci výkazů se požaduje inventura, seznam nových členů včetně osobních údajů, proč se to požaduje, když to s tím vůbec nesouvisí?

S. Jeřábek: My vyžadujeme všechno, co bychom mohli potřebovat.

J. Kapoun: Mohli potřebovat, jo...

S. Jeřábek: Kdyby šlo jen o provozní náklady, tak to tak neřešíme a nechám si to vyjet od účetní.

J. Kapoun: Musíš počkat na posledního, abys to mohl rozúčtovat.

S. Jeřábek: Když se blížila situace, že to prezident potřeboval, tak si to vydupal, nebo to získal jinak.

J. Kapoun: Myšlenka je: činnost, která je časově nákladná, třeba na 20 minut a činnost, která je na 3 hodiny, tak s tím jde i vynutitelnost deadlinů. Ve chvíli, kdy chceš elaborát o třech stránkách, tak...

S. Jeřábek: Když k tomu došlo, tak jsem řekl, že mi stačí účetnictví.

R. Štolfa: Tohle si nemyslím, že by to pomohlo. Když to ty lidi nechtějí dělat, tak to neudělají.

J. Kapoun: Já to беру za sebe. Musel jsem dělat inventuru, shánět podpisové formuláře a tak...

S. Jeřábek: Tohle ale tady neřešíme.

J. Kapoun: Takže nebyl problém, že kluby platili pozdě?

S. Jeřábek: Teď ne, všechny kluby dostaly svým závazkům.

[Usnesení 2019-12-04:](#)

„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje půjčku z rezervního fondu na účet

Centrály ve výši 150 000 Kč. Tyto prostředky je nutné vrátit do rezervního fondu do 29. 2. 2020.“

OHP: 13; 12:0:1 → **Usnesení přijato**

21:37 → *Vyhlášena pauza*

21:46 → *Zasedání pokračuje*

12 Ekonomická činnost Podolské Vánoce

L. Novotný: Je to akce, kdy před menzou uděláme stánky, prodáváme svařák, čaj, klobásy a perníčky. Je možnost trdelníku, když se to zvládne. Je to krásné, vytvoří se příjemná vánoční atmosféra, i když už jsou zápočty. Minulý rok jsme podcenili nákup svařáku. Když jsme dostali instrukce, že máme koupit 120 l, tak jsme po dvou hodinách jeli do Makra. Lidi se rádi přijdou podívat, o akci je zájem.

S. Jeřábek: Odkud jste brali sazby daně?

L. Novotný: Z minulého roku. Proto jsme to tak nechali.

M. Kothera (*podávajíc notebook*): Zde usnesení z minulého roku, které mění sazby DPH.

(smích)

S. Jeřábek: Loni to bylo schváleno klasickým usnesením, podívám se.

L. Novotný: J. Picka říkal, že to bylo v pořádku. Pak už sem raději nešel. (smích)

Probíhá hledání v archivu konference. Sazba je 21 procent na svařák, vše ostatní 15 procent.

M. Kothera: Tys to opisoval od toho předložského, vid'.

S. Jeřábek: Ta loňská je správně?

M. Kothera: No jo.

J. Šebák: Tak se vezme předložské usnesení.

Usnesení 2019-12-05:

„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje ekonomickou činnost klubu Pod-O-Lee s názvem „Podolské Vánoce“ zaslano do konference 11. prosince 2019 s úpravou sazby daně tak, aby odpovídala platným právním předpisům České republiky. Tato úprava se nepromítne v ceně včetně DPH, ale promítne se do ceny bez DPH.“

OHP: 13; 11:0:2 → **Usnesení přijato**

13 Různé

M. Kurka: Jak už tady dnes zaznělo, tak 17. 12. proběhne charitativní zápas Engineers Prague proti finskému týmu, kde zároveň vyvrcholí sbírka hraček, kterou jste určitě postřehli. My, jako SU, tam budeme rozdávat svařák, přijďte, bude to skvělá atmosféra i akce.

J. Rubáš: Psal jsem na „předsedové interní“ – nikdo se mi nehlásí na fakturu od

Lobkowicze. Pokud poznáváte akci – je to adresa Zikova 4. Možná Sincoolka?

P. Valach: Tohle není naše, plus my to dostáváme elektronicky.

J. Rubáš: Je možné, že na jedné faktuře máme více položek... Druhá věc: nejsme na tom s odevzdáváním registračních formulářů lépe. Než přijdou ti tři kluci ušatí... (*myšleno Kontrolní komise*) Posíláme to od začátku prázdnin a měli byste odevzdat všechny formuláře na blok 1. Čekají tam na vás šanony, dal jsem si tu práci a přelepil je názvem vašeho klubu.

S. Jeřábek: Neprotahuj to, ať vezmeme těch 150 tisíc a můžeme odjet. (smích)

V. Huvarová: Do zápisu, prosím.

S. Jeřábek: Klidně to tam dej. A tohle taky.

J. Kapoun: Hezký svátky.

J. Šebák: Tak, přátelé. Já bych se s vámi chtěl rozloučit. Je to můj poslední parlament, na kterém jsem jako delegát. Strávil jsem tu krásné 4 roky, dokonce jsem našel fotku z prvního parlamentu, kde jsem byl jako delegát pozastaveného klubu. Musím říct, že to byly krásné roky, vzal jsem si stejnou košili, jako jsem měl před 4 lety, to mi ještě nebyla malá. Potkal jsem spoustu skvělých věcí, ať už jako delegát Pod-O-Lee či delegát Akademického senátu, což je skvělá pozice. Moc se mi tady líbilo, vyměnilo se mnoho lidí, pořád se řeší ty samé problémy, ale jak říkal můj předchůdce, netočíme se v kruhu, ale je to spirála. Jak to zaznělo, jsme největší na ČVUT i v ČR, parlament na tom má zásluhu, já vám za to děkuji. Když jsem byl rýpavý, myslel jsem to dobře. Přeji vám i Studentské unii hodně štěstí.

S. Jeřábek: Krásné svátky, ať si užijete těch pár dní klidu a pohody a pokud se s vámi nevidím na příštím parlamentu, tak se mějte hezky. Jinak se těším, že se uvidíme zas.

Konec zasedání 22:02

Zapisovatel: Milan Kurka

Ověřovatel: Ing. Stanislav Jeřábek



Zasedání Studentského parlamentu SU ČVUT dne 11. 12. 2019
Klub Pod-O-Lee, Podolí

PREZENČNÍ LISTINA – DELEGÁTI

KLUB	JMÉNO A PŘÍJMENÍ	PODPIS
Prezident		
Prezident	Stanislav Jeřábek	
Kolejní kluby		
Silicon Hill	JAKUB DUBAŠ	
Pod-O-Lee	Lukáš Novotný	
Buben	Radim Štolfa	
Masařka	Alis Vlk	
Sincoolka	Jiří Kapaun	
Hlávkova kolej	Martin Dendis	
Orlík	Oleksandr SURNIN	
Fakultní klub BION		
Zájmové a externí kluby		
Best Prague		
FIT++		
eFDrive	Jiří Kasina	
Klub čajovna	MARTIN ANDRÝŠKA	
AVC studentů ČVUT	ADAM ŠTYS	
Engineers Prague		
IAESTE ČVUT	Alma Deleut	
Akademický senát ČVUT		
AS ČVUT	Jozef Šebák	

